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AFBUD: Louise He, Elisabeth, Kirsten, Kristian, Jes, Irene 

FRAVÆRENDE:  

 

 Opfølgning fra sidste møde  

   

1.  Kort nyt: (17.20-17.40) 
a) Formanden 
b) Skoleledelsen 
c) SFO 
d) Elevrådet  
e) Andet.  

a)   
b) Legepladsen er lavet færdig, dog mangler opstrengning, 
som først kan laves når der er varmere. Legepladsen ved A-
klassen generer elever fra almen til A-klasserne og det er godt. 
Kulturugen i uge 10 holder Kulturfest den 9/3 kl. 17-20 for alle 
elever og forældre. 
Der er dialogmøder for formænd og næstformænd samt 
skoleledere den 24/4 Gedsted og den 24/10 i Farsø. 
Der er fokus på fravær fra forvaltningens side.  
Vi kom ud af 2022 med et underskud på 1.1 million, som vi 
skal have afviklet inden for de kommende år.  
Pt afvikler vi MUS-samtaler for alle fastansatte.  
Modtagerklasserne: fra april og maj begynder vi at blive 
udsluse dem til deres distriktsskoler. Det er ca. 45 elever der 
skal udsluset ud af 80. 
c) Der har lige været skoleindskrivning og indskrivning til Mini 
SFO. Vi forventer at der kommer 48 elever til kommende 
skoleår. 
Pt er vi i venteposition i fht hvornår vi kan flytte tilbage til 
Kometen. Det bliver omkring uge 8-9. 
d) De ordblinde savner Karina. De savner noget mere 
synlighed fra læsevejlederen. Noget af det er, at der er sparet 
på vejlederrollen med 400.000 kr og derfor er der noget mindre 
synlighed. Det er vigtigt at prioriter læseindsatsen for de 
ordblinde elever! 
Ønske om bedre møbler. Det er svært at koncentrer sig, når 
man ikke sidder ordentligt.  
Mere sikkerhed ved vejene. Evt. skolepatrulje, eller gå bus, da 
der er meget trafik nede ved Gråbølle. Forslagene er taget 
med i Byudviklingsfornyelsesplanen. Det skal have en høj 
prioritet. Vil man kunne appellere til de større elever – ”Følges 
med mig” kampagne. Skolepatrulje – er en ressourcekrævende 
opgave rent planlægningsmæssig.  
En lærer ønsker morgenmad en gang om måneden, til elever 
og lærer, for at styrke det sociale.  – dette er et klassekasse 

ordning 😊 

e)  

2 Skoleårets planlægning (17.41- 18.20) 

• Samme fagpakke som nu. 

• Præst – kommende år 

• Ringetider 

• To-voksenordning mellemtrinnet 

• Forældre samtaler 
 

• 0-6 årgangs fagpakke er som nu. I udskolingen får de 
en halv times mere idræt pr uge. Det kommer til at 
ligge i forbindelse med et bevægelsesbånd. 
HDS i mellemtrinnet bliver sammensat med lidt mere 
HDS end madkundskab.  
Valgfag – håber at vi kan udbyde alle 4 fag, HDS, 
Billedkunst, madkundskab og musik 
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• Præst kommer kun til at ligge om onsdagen i de 2 
første lektioner – for alle hold. Desuden får de to hele 
dage. En lektion bliver konverteret til to voksen ordning 
på 7 årgang. 

• Ringetider – der blev vist et udkast, som blev 
godkendt.  

• To voksen ordning på mellemtrinnet, hvilket vi skal 
søge om. 

• Forældresamtaler. Der til afholdes 2 forældresamtaler 
om året. Meddelelsesbogen kommer til at danne 
grundlag for samtalen i efteråret. Her laves der aftaler 
for den enkelte elev. Der skal følges op på aftalerne på 
den kommende forældresamtale i foråret. 
Fremadrettet bliver der to personer der har klasselærer 
funktion. 
Der vil altid være mulighed for behovssamtaler, som 
kommer til at være ud over de to årlige samtaler. 

  

3 Skole strukturdebatten – incl proces plan 
se bilag (18.21-18.40) 

Den 15.6.2023 kender vi resultatet af politikkernes beslutning. 
Vi skal afgive høringssvar på vort møde den 25/4. 

4. Affaldssortering (18.40-18.55) Skolen skal affaldssortere. Vi er i venteposition på hvad der 
forventes i fht affaldsspande og hvem der skal tømme mm.  
I bedste fald er det 4 små skraldespande i hvert klasseværelse 
– i værste fald skal vi have affaldssortering på gangene, hvilket 
vil koste 300.000 kr i diverse affaldskantianere, som vi selv 
skal betale. 
Det er en lang proces, at lære alle at affaldssorter.  

5 Lyd og filmoptagelse – se bilag Der er udarbejdet et udkast til et princip for lyd -, video og 
billedoptagelser.  Den tages op til godkendelse på næste 
møde. 

6. Skolemælk (18.56-19.10) Vi afvikler skolemælksordningen og der indkøbes, så der kan 

købes i boden.  

OBS. Der er lang kø til boden fredag middag. 

7. Høringssvar til ”Fremtidens Kollektive 

Trafik” – se bilag 

Der er ikke noget der får betydning for Farsø skole. Derfor 

afgiver vi ikke høringssvar. 

8. Eventuelt (19.10-19.25) 

 
• Er gårdvagterne blevet mere synligt. Ja, de har fået 

grønne veste, som de har på, så de er synlige for 
eleverne. 

• Vi skal være OBS på lyden til eksamen og 
terminsprøver, specielt i træningshallen hvis der er 
regnvejr. 
 

9. Info fra skolebestyrelsen til forældre.  
(19.26-19.50) 
 

• Skolemælk 

• Skoleårets planlægning – præst – forældresamtaler. 

• Kulturfest den 9/3 kl. 17-20 

10.  Punkter til næste møde (19.51-19.55) 
 

• Godkendelse af princip for lyd, video og 
billedoptagelse. 

• Skolestrukturdebatten – seneste nyt 

•  

• 25/4: høringssvar til skolestrukturdebatten 

11. Oplæsning af referat.  
(19.55-20.00) 
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Skolen giver let måltid inden mødet kl. 18.30 – 19.00 


